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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 28. maj 2010 stil-
let følgende spørgsmål nr. 389 (Alm. del), som hermed besvares.

Spørgsmål 389:

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del – samrådsspørgsmål BC-BE 
oplyse forbruget af antibiotika til kæledyr”?”

Svar:

Danmarks Tekniske Universitet har overfor Fødevarestyrelsen oplyst, at forbruget til 
kæledyr kan estimeres til ca. 4.300 kg antibiotika i 2009. 

Der ikke er krav om, at dyrlægerne skal indberette den mængde antibiotika, de udleverer 
til dyreejernes behandling af kæledyr, til medicinregistret Vetstat. Derfor kan forbruget 
ikke opgøres præcist.
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